

Kiel, 01.04.2016

Medieninformation

Mit der Bitte um Berichterstattung!

Muthesius Kunsthochschule zu Gast in Bologna:

Ausstellung

„In questo momento“ (In diesem Moment)

Poster und Grafiken

06. – 16.04.2016

Eröffnung am 05.04.2016 um 19.30 Uhr

Mo–Sa 10–13 Uhr / 14–19 Uhr

Galleria d'Arte Squadro Stamperia

Bologna, via nazario sauro, 27

„In questo momento“ (in diesem Moment) heißt die Ausstellung ausgewählter Arbeiten der Muthesius-Studierenden in Bologna, die ab 5. April 2016 zu Gast in den Galerieräumen der Squadro stamperia, galleria d'arte ist. In questo momento Osservazione – Disegno – Tipografia – Stampa (Beobachtung – Zeichnung – Typografie – Druck) enthält eine Reihe von Plakaten, die in Kiel im Rahmen eines Workshops unter der Leitung von Stefano Ricci Momentaufnahmen des Kieler Stadtlebens zeigen. Zur Ausstellung erscheint der entsprechende Katalog "At this Moment"(Hrsg. Prof. Markus Huber, Muthesius Kunsthochschule, Kiel 2016, 160 Seiten, vierfarbig).

Die Muthesius-Schau ist Teil des Programms der internationalen Kinderbuchmesse vom 4. – 10. April 2016 in Bologna mit dem Gastland Deutschland. Sie bietet einen umfassenden Überblick über die Vielfalt der heutigen deutschen Illustrationskunst. Die Illustrationsstudierenden aus Kiel mit Prof. Markus Huber sind mit ihren Werken vom 4.4. – 6.4. 2016 am Gemeinschaftsstand der deutschen Verlage in den Messehallen von Bologna vertreten (Halle 30, Standnummer B 34).

Foto: Präsentation des Workshops mit Stefano Ricci, Muthesius Kunsthochschule, Kiel im Oktober 2015

Kontakt: Prof. Markus Huber; Tel. 0176 / 23 12 80 21,

E markushuber@muthesius.de

**Guest in Bologna: Muthesius University of Fine Arts and Design, Kiel, presents on Children's Book Fair 2016!
Exhibition**

"In questo momento / At this Moment"

Opening Tuesday, April 5, at 19.30
Opening hours: Mo – Sa 10 -13, 14-19
Duration: 6.04 – 16.04.2016

Galleria d'Arte Squadro Stamperia
Bologna, via nazario sauro, 27

"In questo momento / At this Moment" shows 200 posters created by students from Muthesius University during a workshop with Stefano Ricci in 2015. Stefano Ricci was born in 1966 in Bologna. Since 2008 he lived in Quilow, Germany. He teaches comics at the University of Udine and Gorizia, Italy, and at École européenne supérieure de l'image, Angoulême, France. He also teaches illustration at Hamburg University of Applied Sciences in Germany. Stefano Ricci has published numerous books with drawings and picture stories and shows his works in galleries throughout Europe.

The printed catalogue "At this Moment" is available (Ed. Prof. Markus Huber, Muthesius Kunsthochschule, Kiel 2016, 160 pages, full color).

The illustration class of Muthesius University with Prof. Markus Huber will be present also at the central Booth of German Publishers in the halls of Bologna's Fair. You find us in Hall 30, booth B 34. Opening times are Monday, April 4, to Wednesday, April 6, 2016, from 9.00 to 18.30, and Thursday, April 7, 2016 from 9.00 to 15.00. Germany is the guest of honour at this year's international Children's Book Fair in Bologna. This is the worldwide biggest and most important fair of its kind.

You are welcome to join us there!

Contact: Prof. Markus Huber M. 0176 / 23 12 80 21,
E markushuber@muthesius.de

www.muthesius-kunsthochschule.de/veranstaltungen
www.squadro.it
<http://www.goethe.de/ins/it/lp/prj/lit/bue/bol/deindex.htm>
www.buchmesse.de/en/guestofhonourgermany

Photo: Presentation of the workshop with
Stefano Ricci, Muthesius University, Kiel,
October 2015

